
 

 

 

 

Rumpt, 10 mei 2015 

 

Aan het bestuur van Beesd, 

  

Naar aanleiding van ons voorstel van 1 mei jl., zijn er een aantal onduidelijkheden ontstaan 

over het fusietraject. 

Ten eerste, wij als bestuur van Rhelico hebben nog steeds alle vertrouwen in het fusietraject, 

ondanks dat door het traject bij de totstandkoming van het KYBYS rapport enige consternatie 

is ontstaan. 

Ten tweede, in ons voorstel is een passage opgenomen die niet helemaal correct is verwoord 

en hierdoor verkeerd kan worden geïnterpreteerd. Het gaat om de passages, “als alle 

onzekerheden niet weggewerkt kunnen worden”. In deze passages is opgenomen dat in die 

situatie gekozen gaat worden voor locatie Boutenstein.  

Zoals jullie weten vinden wij de onderbouwing en de oordeelsvorming van het rapport 

onvoldoende van kwaliteit. Echter wij hebben ons gecommitteerd aan de uitkomst van het 

rapport.  

Dit commitment betekent in deze het uitgangspunt met de conclusies die zijn opgenomen in 

het rapport. Dus de accommodatie en alle infrastructuur die verwezenlijk gaat worden op 

locatie Molenzicht, met daarbij alle onzekerheden die volgen uit de beperkingen en risico's 

voortvloeiend uit de rapportage. De uitkomst van het rapport is dan ook geen einde, maar een 

start om al genoemde aspecten te gaan oplossen om uiteindelijk tot een fusie te komen. 

De genoemde passage uit ons voorstel, willen we graag aanpassen naar de vorm hoe de 

intentie op voorhand is geweest. Nadat het plan is ingediend en alle onzekerheden zijn 

uitgezocht willen we over een jaar op 1 mei 2016 een ijkmoment inlassen, waarop de situatie 

op dat moment met de besturen tegen het licht wordt gehouden. Dit is noodzakelijk gezien 

alle beperkingen en/of financiële onzekerheden die uit het definitieve rapport naar voren zijn 

komen. Indien op dat moment, door alle restricties de haalbaarheid van het uitgangspunt van 

het rapport niet realiseerbaar is, willen we gezamenlijk met jullie verkennen wat in dit kader 

de risico's zijn voor locatie Boutenstein en of die restricties ook op die locatie een 

belemmering zijn om te komen tot een fusie.  

Omdat wij de leden in dit traject nauw willen betrekken zullen we de voortgang van het 

proces op 22 mei met de leden bespreken. De week erop willen we jullie uitnodigen, om als 

besturen in overleg te treden om tot een doorstart te komen van het traject.  

Het traject zal zoals bekend, omdat de stuurgroep gestopt is met haar werkzaamheden, niet in 

opgezette structuur door kunnen gaan. Wij willen dan ook ons eerdere voorstel om een 

nieuwe werkgroep te formeren die een doorstart kan maken met jullie bespreken.  

 



 

 

 

 

Een belangrijk aspect waar deze werkgroep mee zal  moeten starten, is om de inhoudelijke 

discussie te voeren en met een plan van aanpak te komen om alle restricties en financiële 

onzekerheden die voortvloeien uit het rapport tot een goed einde te brengen. Dit is het punt 

waar de stuurgroep op is vastgelopen en de vertraging van het proces is ontstaan, omdat de 

afgesproken werkwijze in de stuurgroep niet meer is gevolgd. 

We zijn in deze fase ook erg benieuwd naar de reacties van de leden van VV Beesd op de 

beperkingen en risico's die voortvloeien uit het rapport en de visie die het bestuur van 

VV Beesd daarop heeft. Graag zouden we dat in een memo van uw zijde in deze fase 

toegelicht zien en als dat mogelijk is voor  20 mei ontvangen. Dan kunnen wij dat als vv 

Rhelico ook meenemen in de ledenbijeenkomst van  22 mei 2015. In het vervolg overleg van 

de besturen van vv Rhelico-vv Beesd kunnen we dan daarop ingaan en dit kan vervolgens 

input worden voor de werkgroep om te komen tot een gedegen plan van aanpak. 

Een onjuistheid in jullie reactie willen we jullie nog wel op attenderen. Dit is het punt dat de 

samenwerking de jeugd een voorloper zou zijn van de fusie. 

Het initiatief van Rhelico een aantal jaren geleden om te gaan samenwerken was gestart om in 

de jeugd met meer gelijkwaardige teams te kunnen spelen, zodat de jeugd met meer plezier 

kan voetballen. Voor de jeugdcommissie van Beesd speelde dit argument twee jaar geleden 

ook en toen is besloten om in een aantal teams samen te gaan spelen. Dit is vorig jaar verder 

uitgebouwd naar meer teams. Deze samenwerking heeft altijd losgestaan van het fusietraject. 

Het fusietraject is eind 2014 gestart met als doel om een nieuwe accommodatie te realiseren 

met een kunstgrasveld. Bij de start van het fusietraject is afgesproken dat het traject los staat 

van de samenwerking met de jeugd en dit ook niet in de weg mag staan. Wij kunnen dan ook 

jullie reactie niet plaatsen dat de samenwerking met de jeugd op losse schroeven kom te staan 

om hetgeen er nu speelt in kader van de locatiekeuze. De jeugdvoorzitter van Beesd kan 

bovenstaande bevestigen. Dit punt willen in ons volgende overleg graag met jullie 

afstemmen. 

Voor dit overleg met de gezamenlijke besturen van beide verenigingen willen we de volgende 

data voorstellen: 26 mei, 27 mei of 28 mei, vanaf 20.00 uur. 

We horen van jullie graag welke tijdstip jullie het beste uitkomt. 

 Graag zouden we jullie reactie en memo voor 20 mei ontvangen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Leo van Rijnsbergen 

Voorzitter v.v. Rhelico 


